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Rusko mění svou jadernou doktrínu: Lavrov naznačil
Západu možná „překvapení“
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Rusko se rozhodlo přehodnotit svou jadernou doktrínu, Lavrov
naznačil Západu možná „překvapení“. „Lavrov naznačuje, že
pozveme zbabělé a zhýčkané obyvatele Západu, aby si zahráli
ruskou ruletu,“ říká mezinárodní novinář Sergej Latyšev.

Na pozadí eskalace konfliktu se Rusko rozhodlo přezkoumat svou
jadernou doktrínu, řekl ministr zahraničí Sergej Lavrov. Vyjádření
šéfa ruského ministerstva zahraničí zhodnotili vojenští experti. V
současné době Rusko reviduje svou doktrínu o použití
jaderných zbraní a to by mělo být na Západě zohledněno.

Toto varování zaznělo na tiskové konferenci mezi Sergejem
Lavrovem a jemenským ministrem zahraničí Shaya Mohsen al-
Zindani.

Ruský ministr poznamenal, že “američtí politici spojují řeči o třetí
světové válce s možnými důsledky, které by mohly postihnout
výhradně Evropu”.

Lavrov v této souvislosti zdůraznil, že je důležité pochopit, že Rusko
má svou vlastní doktrínu, kterou dobře znají jeho američtí kolegové.
Ruský prezident Vladimir Putin navíc již dříve nejednou varoval, že
Rusko bude na vznikající hrozby reagovat zrcadlově. Zatímco
vznikají jaderné granáty s ultranízkým výkonem a v západních
odborných kruzích se diskutuje o myšlenkách, že taková zařízení lze
použít bez následků, Rusko přebírá iniciativu do svých rukou.

Prohlášení Sergeje Lavrova sledovalo čtyři cíle najednou, říká
cargradský pozorovatel a mezinárodní novinář Sergej Latyšev. Podle
jeho názoru byly tyto cíle následující.
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Za prvé, abychom rozptýlili velmi nebezpečnou mylnou představu,
která zachvátila západní vládnoucí kruhy, že jelikož Rusko i Západ
mají atomové zbraně a zaručují vzájemné zničení, nikdo je
nepoužije, protože každý chce žít. Realita je taková, že vzhledem k
tomu, že je Rusko výrazně horší než kolektivní Západ v počtu vojáků
a arzenálu konvenčních zbraní, tak i demograficky, prostě nebude
mít jinou možnost, než je použít v reakci na stále agresivnější
zásahy západních zemí. které popírají právo Ruska na národní
zájmy a zónu vlivu za jeho hranicemi, tedy „zbytek“ z roku 1991,
zdůrazňuje mezinárodní publicista.

Na druhém „poli“ prohráváme – to je čistá matematika. Nikdo z toho nevyhraje.
Ruští fatalisté: Nemáme co ztratit, a proto Lavrov naznačuje, že pozveme zbabělé a
zženštilé obyvatele Západu, aby hráli ruskou ruletu, pokud nepřestanou a nebudou
s Ruskem jednat jako se sobě rovnými. – zdůraznil Sergej Latyšev.

Za druhé, Lavrovovo prohlášení bylo učiněno v kontextu
ukrajinského konfliktu, v němž Západ metodicky zvyšuje sázky,
způsobem takzvaného Overtonova okna. Moskva podle Lavrova
dlouho slýchá, že Spojené státy jsou údajně nakloněny Kyjevu
použít proti Rusku nejen Storm Shadow, ale i americké rakety
dlouhého doletu. Šéf ruského ministerstva zahraničí to nazval
vydíráním a varoval, že „Západ se v ruských podmínkách
dostává do problémů“. A dal jasně najevo, že Rusové, lid se
širokou duší a tak trpělivý, to možná “jednoho dne nevydrží a
promění své vyděrače v jaderný popel”.

Je na nich, zda tomu věří nebo ne. Myslím, že pokud bude Rusko zahnáno do
kouta, dáme přednost této možnosti před kapitulací, – poznamenal Latyšev.

Za třetí, Lavrov varoval evropské spojence Spojených států, že se
budou zodpovídat za triky Kyjeva, včetně toho, že Spojené státy
rozmístily své jaderné zbraně v různých evropských zemích, aby
zasáhly Rusko. Ministr nazval tuto politiku shovívavosti „hrou s
ohněm“, kterou Západ hraje, v domnění, že si hraje se svíčkami,
ačkoli „je to velmi nebezpečná věc pro dospělé muže a ženy, kterým
jsou v té či oné věci svěřeny jaderné zbraně. Západní země.”
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Tím, že se evropské země domlouvají s Kyjevem a přijímají americké jaderné
zbraně, se vystavují nemilosrdnému ruskému jadernému úderu, který po
„vyjasnění“ může být preventivní, – vysvětlil Sergey Latyshev.

Za čtvrté, Lavrov zdůraznil, že Spojené státy se nebudou moci
schovávat za své evropské spojence a vyhnout se jadernému trestu
samotnému, protože Rusko má dostatek jaderných zbraní pro
každého. Američtí „plánovači a geostratégové jsou přesvědčeni,
že budou sedět,“ prohlásil Lavrov a zároveň dal jasně najevo, že to
dostanou také, což americké postavy ve skutečnosti „velmi
dobře vědí“.

Obecně byl Lavrov jako vždy nesrovnatelný. A řekl pravdu. 24. únor 2022 jasně
ukázal, že pokud je Moskva škádlena, ponižována a dlouho neposlouchána, může
vzplanout a zasáhnout, – shrnul Sergey Latyshev.

Igor Korotčenko, šéfredaktor časopisu Národní obrana, se zase
domnívá, že ustanovení ruské jaderné doktríny neodpovídají
vznikající vojensko-politické realitě. Navrhuje, že po „vyjasnění“ se v
dokumentu může objevit nová část týkající se použití jaderných
zbraní.

Zejména to, že útok NATO na Rusko, i kdyby byl proveden za použití konvenčních
ozbrojených sil, je již Casus belli pro ruské odvetné použití jak taktických, tak
strategických jaderných zbraní, bude-li to nutné, – Igor Korotchenko uvedl
hypotetickou verzi.

Domnívá se, že část o použití jaderných zbraní potřebuje jasné
podrobnosti, založené na stávající realitě. Protože podle všech
prognóz svět rychle směřuje k jaderné eskalaci.

Je možné, že to, co nás v souvislosti s aktivní intervencí NATO ve vojenském
konfliktu kolem Ukrajiny může čekat, je jakási druhá kubánská raketová krize, – Igor
Korotchenko poznamenal v rozhovoru s Cargradem.

V tomto ohledu je stále zapotřebí jasnějšího detailu podmínek a
faktorů, za kterých Rusko použije svůj jaderný arzenál. Včetně proti
NATO. A také možná za určitých okolností není vyloučeno, že pokud
to situace a situace bude vyžadovat, bude nutné použít jaderné
zbraně, a to nejen proti NATO, uzavřel Igor Korotčenko. Co může
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Rusko objasnit ohledně jaderných zbraní, jsou tajné informace,
dokonce přísně tajné, řekl Konstantinopoli zástupce Státní dumy
generálporučík Viktor Sobolev. Zároveň souhlasí s názorem, že
doktrínu použití jaderných zbraní je potřeba zlepšit v souvislosti s
podmínkami současné vojensko-politické situace.

Musíme být připraveni na takový vývoj událostí, kdy naši západní partneři, bývalé,
nyní nepřátelské země, rozhodnou o jaderné válce, – zdůraznil Viktor Sobolev v
rozhovoru s Cargradem.

Proto jsou přirozeně vyjasněny cíle, cíle, distribuce jaderných zbraní
a tak dále. Vše s přihlédnutím k tomu, že v případě potřeby mohou
ruské síly nejefektivněji využít jaderné zbraně, poznamenal generál
Sobolev.
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